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Olette valinneet vaihtavanne kaikki kortit Itämerikorteiksi ja antaa kaikille asiakkaille
mahdollisuuden seurata korttiostostensa ympäristövaikutusta. Luuletko, että kohina
kestävästä kehityksestä jatkuu, vai alkavatko asiakkaat jo väsyä siihen?

Olemme yhdessä asiakkaidemme kanssa työskennelleet
luonnon hyväksi jo vuodesta 1997,
jolloin loimme ensimmäinen luontotilimme.
Näemme, että asiakkaiden sitoumus ja panostukset
yhdessä kanssamme ovat lisääntyneet
vuosi vuodelta. Useimmat aikaansa seuraavat
ihmiset tietävät, että jotakin on tehtävä,
mutta tilanne voi yksittäiselle henkilölle tuntua
toivottamalta. Tarttumalla toimiin yhdessä
toivomme, että voimme innostaa kaikkia ottamaan
yhden tai useamman askeleen oikeaan
suuntaan. Tässä Itämerikorttimme voi auttaa
lisäämällä tietoisuutta, mikä on muutoksen
tekemisessä aina ensimmäinen askel.
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